
 

                           Pölsebo småstugeförenings årsmöte                2011-03-14 

 

 

 

1. Mötet öppnades av ordförande Florence Johansson 

2. Medlemmarna valde Florence Johansson till mötesordförande. 

3. Till mötes sekreterare valdes Ulrika Mårdborg. 

4. Till justerinsmän valdes Lars-Olof Haraldsson och Birgit Levin. 

5. Mötets ordförande ställde frågan om dagordningen kunde godkännas. Medlemmarna 

godkände dagordningen. 

6. Frågan ställdes till medlemmarna om kallelse skett i laga ordning. Medlemmarna svarade att 

så skett. 

7. Mötets ordförande läste upp årsberättelsen Bilaga 1. 

8. Annelie Isaksson läste upp revisorernas berättelse bilaga 2. 

9. Ordförande ställde frågan till medlemmarna om styrelsen kunde beviljas ansvarsfrihet. 

Medlemmarna godkände detta. 

10. Ard Vromans gick igenom resultat och balansräkningen. Ard informerade om att vi bytt 

bank och att fördelningen på kontona ser lite konstig ut eftersom checkkonto och 

servicekonto fördes över till ett temporärt konto i väntan på att plusgirot skulle börja 

fungera. Kontantkassan är idag lite stor, detta beror på intäkterna från Julmarknaden. 

Medlems avgifterna har ökat, detta året är det 7 medlemmar mer än föregående år. 

Kostnader som varit under året är Julmarknaden, städdagen och uppvaktning. Kostnaden för 

kontorsmaterial har ökat i kostnad detta beror på det trycktes upp mycket material i samband 

med informationen om hamnbanan. Föreningen har även köpt in en dränkbar pump. 

            Medlemarna godkänner resultat och balansräkningen 

11. Medlemmarna beslutade att medlemsavgifterna kvarstår på 150 kronor per år. 

12. Arvoderna höjdes förra året och medlemmarna godkänner att dessa kvarstår.       

13. Val av styrelseledamöter,           

För omval står:  

- Dan Eknander – Avgår 

- Bengt Torstenborg – Avgår 

- Ulrika Mårdborg – Omval 

- Ard Vromans – Omval 

- Förslag från valberedningen 

- Ulrika Mårdborg  Vald 2011-2013  till Ledamot 

- Ard Vromans - Vald 2011-2013 till kassör 

- Vakant Ledamot plats  

- Vakant Ledamot plats  

- Val av revisor: Annelie Isaksson och Lena Arnesand kvarstår som revisorer. 

14. Val av valberedning Finn Ternry och Cecilia Flodin kvarstår 

15. Det har inte inkommit några motioner till styrelsen 

16. Inkomna skrivelser.: En skrivelse  har inkommit med följande frågor. 1. Om det fanns 

möjlighet att sätta ett staket runt lekplatsen på Oslogatan eftersom delar av gräsmattan blivit 

en ställe där man parkerar bilar på, vilket har resulterat i att gräsmattan förstörts. 2. Vem 

ansvarar för snöröjningen på Trondhems gatan.  Mötets medlemmar disskterar fråga ett och 

förslaget kommer då upp att man kan ringa Parkeringsvakt, men oro finns då att de börjar 

titta på hela området och att det då kommer att bli många fler parkeringsböter utskrivna med 

tanke på att vi parkerar nära korsningar m.m. I stället för staket kom även förslaget upp om 

att istället lägga stora stenar. Dock konstaterade mötet att det grundläggande problemet är att 

föräldrar kör sina barn till skolan och att de skall parkera för att lämna på dagis. Styrelsen 

kommer att arbeta vidare med frågan. Florence gick igenom reglerna kring snöröjning. Om 



det är så att det inte fungerer så kan man ringa 031-150017. Styrelsen skall se över skyltarna 

i området. 

 

17. Övriga frågor. Från medlemmarna kom frågan när Björnarna är på plats. De kommer så fort 

renoveringen har skett. Anslagstavlan kommer på plats så fort den är renoverad och kommer 

då att stå vi gångbarna som går vid lekplatsen Oslogatan. Önskan om mer papperskorgar i 

parken styrelsen tar denna fråga. 

18. Grannsamverkan gick igenom hur viktigt det är att vi ser efter varandras hus när man åker 

bort. Samt gick igenom hur det varit med inbrott under året. 

19. Mötet avslutas med att tacka Dan Eknander för hans arbete i styrelsen.  

 

 

Vid Pennan Ulrika Mårdborg 

         


